
Zápis ze zasedání AS PřF UJEP konaného dne 2. 6. 2009 
 
Přítomni:  Bc. Eva Berrová (KGEO), Mgr. Petr Kubera (KI), Dr. Martin Kuřil (KMA), 
Dr. Jan Malý (KBI), prof. Ivo Nezbeda (KCH), Mgr. Tomáš Oršulák (KGEO), Bc. Martin 
Šlajchrt (KGEO) 
 
Omluveni: Mgr. Jan Krejčí (KFY) 
 
Hosté: RNDr. Martin Balej, Ph.D. (proděkan pro rozvoj a informatizaci), Ing. Petr 
Lauterbach (tajemník fakulty), RNDr. Zdeněk Moravec, Ph.D. 
 
Program:  
 
1. Seznámení s Výroční zprávou o hospodaření fakulty za rok 2008 
2. Rozpočet FRIM 2009 
3. Návrh rozpočtu fakulty na rok 2009 
4. Různé 
 
V úvodu zasedání vznesl Mgr. Tomáš Oršulák připomínku k programu. Žádal o vyřazení 
bodů 2 a 3 z programu. Důvodem bylo, aby schválení rozpočtu na rok 2009 bylo přenecháno 
novému senátu. O programu schůze bylo proto hlasováno. Výsledkem 3 hlasy proti, 4 hlasy 
pro vyřazení. Body 2 a 3 byly z programu jednání vyřazeny. 
 
Ad 1: Tajemník seznámil senát s Výroční zprávou o hospodaření fakulty za rok 2008. Po 
zodpovězení dotazů byl dokument sedmi hlasy přijat. 
 
Ad 4: 
� Předseda volební komise (Mgr. Kubera) informoval členy senátu o proběhlých volbách 

do AS PřF UJEP. Volby nebyly zpochybněny a prof. Nezbeda dodá výsledky voleb 
s ověřenými podpisy na děkanát k archivaci. 

� Odstupující předseda AS PřF UJEP svolává předběžně 1. schůzi nového senátu na 
22. 6. 2009 v 15:00 (CN 236). 

 
 
 
 
 
              ………..…………………………………       ………………………………………… 
 
 
Napsala a ověřila: Bc. Eva Berrová                                      Prof. RNDr. Ivo Nezbeda, DrSc.      
                              místopředsedkyně                                        předseda AS PřF UJEP 


